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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012.

évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a z

Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s

minisztérium vezetőjéhez,

„Hajlandóak a CSOK feltétételeivel kapcsolatban kisebb módosításokat eszközölni

annak érdekében, hogy minél többen igénybe vehessék azt? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint ismeretes 2016 januárjában jelentősen megnőtt a Családi Otthonteremtési Kedvezmény

(a továbbiakban: CSOK) összege, mégpedig 10+10 millióra . Feltehetően már több gyakorlat i

probléma érkezett a támogatási rendszerrel kapcsolatban a minisztériumokhoz is, amely miat t

kisebb-nagyobb módosításokra van - vagy lesz a jövőben - szükség. Hozzám is számo s

állampolgári megkeresés érkezett a témában, azonban az egyik esetet most vázolni i s

szeretném, amellyel kapcsolatban az Igazságügyi Minisztérium álláspontját, valamin t

megoldási javaslatát kérném.



Egy olyan család keresett meg, amely 2015 szeptemberében a támogatás akkori — 2016 januá r

előtti alacsonyabb — összegének a folyósítását kérte 3 gyermekre . A 3 gyermek közül a mai

napig 1 gyermek született meg, azonban — tekintettel arra, hogy 3 gyermek esetébe n

jelentősen magasabb összegrő l beszélünk a CSOK 2016 januári módosítása tekintetében —

szeretnék a CSOK emelt összegét igénybe venni . A hatályos szabályozás alapján, csak akkor

vehetik igénybe a 10+10 milliós támogatást — természetesen a korábban kiutalt támogatá s

összegével csökkentett mértékben — amennyiben még a vállalt 2 gyermek megszületik .

A fent leírt esetben egyértelműen látható, hogy a család lényegében azért nem tud élni a

magasabb támogatás adta lehet őségekkel, mert néhány hónappal hamarabb vették igénybe a

szülők a CSOK alacsonyabb összegét, hiszen nem is gondolták, hogy néhány hónap múlva

ennyivel „kedvez őbb” lehetőség nyílik meg számukra .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az lenne a kérdésem, hogy az ilyen helyzetben lévő családok számíthatnak-e olyan áthidaló

megoldásra, amely kedvező számukra?

Ezalatt értem, hogy igénybe vehessék a 10 millió forintos támogatási összeget — a korábba n

folyósított támogatás összegével csökkentett mértékben —, valamint a támogatás mell é

igényelhető 10 millió forintos visszatérítend ő , kamattámogatott kölcsönt?

Érdemi válaszát el őre is köszönöm !

Budapest, 2017 . március

Tisztelettel,

Farkas Gergely

Jobbik
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